

OSH POLICY

We recognize and accept our moral and legal responsibilities to provide a safe and healthy working environment for all our employees, contractors, visitors and members of the general public (who may get affected by our activities) in order to prevent injury and illness, and to enhance the health and well-being of our employees.

We are committed to reduce the health & safety risks of our activities through effective management ensuring a systematic approach to the identification of risks, provision of appropriate resources for control measures, emergency preparedness and contingency planning.

We will implement and maintain a structured OSH management system enabling us to ensure compliance to all applicable legal & regulatory requirements including OSHAD-SF and specific OSHMS requirements from Energy Sector Regulatory Authority (DOE).

We recognize the need to continually improve our OHS management and performance for which we will set, monitor and review OSH objectives and targets.

We will periodically review this Policy to ensure that it remains relevant and appropriate to our activities.

سياسة الصحة والسلامة المهنية

نحن نقر ونقبل مسؤولياتنا القانونية والأخلاقية لتوفير بيئة عمل آمنة وصحية لكافة موظفينا، وللمقاولين الذين يعملون معنا، وللزوار، ولعامة الأفراد الذين يمكن أن يتأثروا بأنشطتنا للعمل على منع حدوث أي إصابات أو أمراض، ولتحسين صحة ورفاهية موظفينا.

نحن ملتزمون بالحد من مخاطر الصحة والسلامة لأنشطتنا من خلال الإدارة الفعالة لضمان اتباع منهج منظم لتحديد المخاطر وتوفير الموارد المناسبة لتدابير وإجراءات السلامة والاستعداد للطوارئ والتخطيط للحالات الطارئة.

سوف ننفذ ونحافظ على نظام منهجي لإدارة الصحة والسلامة المهنية يمكننا من ضمان الامتثال لجميع المتطلبات القانونية والتنظيمية المعمول بها، بما في ذلك OSHAD-SF ومتطلبات OSHMS المحددة من هيئة تنظيم قطاع الطاقة (DOE).

نحن ندرك الحاجة إلى التحسين المستمر لإدارة وأداء خدمات الصحة والسلامة المهنية التي سنقوم بوضعها، وسنقوم باستمرار بمراقبة ومراجعة أهداف وغايات الصحة والسلامة المهنية.

سنقوم بمراجعة هذه السياسة بشكل دوري للتأكد من أنها ما زالت ملائمة ومناسبة لأنشطتنا.



Managing Director, TRANSCO
21st November, 2019